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Zápisnica č. 7/2023 

zo zasadnutia Predsedníctva SZOŠ dňa 21. 12. 2023: „on-line“ zasadnutie 
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Prítomní: Zasadnutie P SZOŠ sa uskutočnilo on-line formou. Prítomní boli Andrej Patráš,  

Martin Václavík, Ladislav Pompura a Judita Sádecká. Okrem predsedníctva sa 

zasadnutia zúčastnil Emil Kukurugya - generálny sekretár SZOŠ. 

Program:  

1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Dočerpanie zostávajúcich prostriedkov PUŠ na rok 2023 a spôsob ich využitia 

3. Poistenie zodpovednosti pri organizácii pretekov. 

4. Zabezpečenie Projektov z V4. 

5. Edukačný plán pre antidoping v roku 2024. 

6. Spolupráca s vysokými školami (FTVŠ Bratislava, pedagogické fakulty, VŠT Zvolen).  

7. Preplácanie PLP pre dospelú reprezentáciu. 

8. Rôzne 

 

 

1. Kontrola plnenia uznesení. 

Z predchádzajúceho obdobia sú uznesenia splnené. 

 

      2. Dočerpanie zostávajúcich prostriedkov PUŠ na rok 2023 a spôsob ich využitia 

A. Patráš informoval predsedníctvo o možnostiach využitia zostávajúcich finančných 

prostriedkov z PUŠ na rok 2023. Uvedené prostriedky je možné využiť pre potreby reprezentácie  

a to zaplatením licencie IOF na rok 2024, čo bude pravdepodobne 1 200,- Eur. Zvyšné prostriedky 

je možné použiť na nákup materiálu pre reprezentácie a krúžky orientačného behu.  

uzn. 01/12/23  P SZOŠ súhlasí s nákupom licencie IOF na rok 2024 a s nákupom materiálu 

pre krúžky orientačného behu a pre reprezentáciu podľa priloženého zoznamu.    

Výsledok hlasovania - 4 hlasov za 

 

       3. Poistenie zodpovednosti pri organizácii pretekov. 

J. Sádecká informovala predsedníctvo o nutnosti rozhodnúť o ukončení alebo o pokračovaní 

v poistení zodpovednosti pri organizovaní pretekov v rámci SZOŠ. V prípade pokračovania 

v poistení bude potrebné navrhnúť spôsob, akým sa budú jednotlivé kluby podieľať na 

financovaní tohto poistenia. Do konca januára je potrebné urobiť online stretnutie predstaviteľov 

klubov, ktoré organizujú preteky, či súhlasia s finančnou spoluúčasťou na uvedenom poistení. 

        4. Zabezpečenie Projektov z V4. 

J Sádecká informovala o možnosti využitia projektu z V4 zameranom na vzdelávanie mladých 

športovcov. A. Patráš poukázal na nevyhnutné náklady pri príprave projektu s rizikom nezískania 

projektu a prepadnutia týchto prostriedkov. Zároveň je potrebné zvážiť aj využiteľnosť takéhoto 

vzdelávania v rámci SZOŠ (záujem medzi mladými športovcami) a náročnosť manažovania ta-

kéhoto projektu. Uvedenú problematiku by bolo vhodné rozobrať s predstaviteľmi klubov na on-

line stretnutí na začiatku roku 2024. 
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5. Edukačný plán pre antidoping v roku 2024. 

E. Kukurugya informoval predsedníctvo SZOŠ o požiadavke Slovenskej antidopingovej agentúry 

na vypracovanie Edukačného plánu SZOŠ v oblasti antidopingu na rok 2024. V rámci tohto plánu 

má byť aj vyhodnotené vzdelávanie v roku 2023. V uplynulom roku neboli v SZOŠ organizované 

žiadne školenia. V budúcnosti, počínajúc rokom 2024, bude agendu antidopingu zastrešovať 

generálny sekretár SZOŠ. Na rok 2024 E. Kukurugya navrhol urobiť školenie reprezentácie 

vykonať počas testov reprezentácie juniorov a dorastu v banskej Bystrici, pre reprezentáciu 

dospelých je možné vykonať online školenie ADEL, ktoré je zakončené testom a vydaním 

certifikátu s platnosťou 2 roky. Niektorá z týchto foriem antidopingového školenia bude 

požadovaná ako nutná podmienka účasti na reprezentačných aktivitách SZOŠ.  

uzn. 02/12/23  Generálny sekretár SZOŠ pošle všetkým reprezentačným trénerom informáciu 

o povinnosti všetkých reprezentantov absolvovať školenie k antidopingu pred 

účasťou na reprezentačných aktivitách SZOŠ. Zároveň ich bude informovať 

o možnostiach absolvovania takéhoto vzdelávania. 

Zodp.: E. Kukurugya        Termín: 31.1. 2024 

 

6. Spolupráca s vysokými školami (FTVŠ Bratislava, pedagogické fakulty, TU Zvo-

len).  

M. Václavík informoval predsedníctvo o histórii spolupráce s Fakultou telovýchovy a športu UK,  

ako aj o predstave fakulty o spoločnej spolupráci, ktorá pozostáva s krátkych sústredení 

a prezentácii orientačných športov pre študentov. Otázny je výsledok a benefity pre SZOŠ, ktoré 

sú skôr hypotetické. A. Patráš doplnil, že nevidí veľký zmysel zamestnávať touto agendou 

konkrétneho človeka, ale skôr by to mohlo byť aktivita jednotlivých klubov, v ktorých regione 

pôsobia školy, s ktorými by sa dala takáto spolupráca rozvíjať. Doterajšia spolupráca môže zostať 

zachovaná, ako forma edukácie a propagácie orientačných športov, ale na ňu by mala nadviazať 

konkrétnejšia spolupráca z pozície klubov. Obdobná situácia sa týka aj pedagogických škôl 

a Lesníckej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene. 

 

7. Preplácanie PLP pre dospelú reprezentáciu. 

A. Patráš navrhol predsedníctvu, aby sa lekárske prehliadky u dospelej reprezentácie preplácali 

z úrovne SZOŠ tak, ako to je v prípade dorasteneckej a juniorskej reprezentácie.    

uzn. 03/12/23  P SZOŠ súhlasí s preplácaním Preventívnych lekárskych prehliadok 

u všetkých reprezentantov. 

    Výsledok hlasovania - 4 hlasov za 

 

8. Rôzne 

A. Patráš informoval o plánovanom školení trénerov počas testovania reprezentácie 28.4.2024 

v Banskej Bystrici, v rámci ktorého by mali byť vydané nové trénerské licencie. 

 

Zapísal: Emil Kukurugya                                                            Bratislava, 21. 12. 2023 

 

Meno, priezvisko a podpis predsedajúceho zasadnutiu:  Andrej Patráš, v.r. 
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PREZENČNÁ  LISTINA 

 

Názov akcie: Zasadnutie Predsedníctva SZOŠ 

Miesto:  „on-line“       Dátum: 21. 12. 2023 

 

 

P. Č. 

 

 

MENO A PRIEZVISKO 

 

BYDLISKO (KLUB) 

 

PODPIS 

 

1.  
Andrej Patráš Banská Bystrica Prítomný on-line 

2.  
Radoslav Jonáš  Bratislava Neprítomný 

3.  
Martin Václavík Martin Prítomný on-line 

4.  
Judita Sádecká  Košice  Prítomný on-line 

5.  
Ladislav Pompura Banská Bystrica  Prítomný on-line 

6.  
Rastislav Oľhava Praha Neprítomný 

7.  
Emil Kukurugya Pezinok Prítomný on-line 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


